
17. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

9. 11. 2023 
 

Město Soběslav 
 

Přítomni: A. Krejčová, P. Kodadová, T. Šena, J. Klíma 
 
Omluven: P. Hejný 
 
Hosté: P. Prokop, P. Zubatý (Exprin Property s.r.o.) 

 
Program: 1. Jednání se zástupci Exprin Property s.r.o. 
  2. Různé 
 
 
1. Jednání se zástupci Exprin Property s.r.o. 
Výbor pozval na své jednání zástupce firmy Exprin, aby se dozvěděl, v jaké fázi se nyní jejich projekt 
nachází a zda došlo z jejich strany k nějakým změnám. Zástupci firmy uvedli, že nyní očekávají stanovisko 
EIA, které bude důležité pro další postupy. Dále sdělili, že polská společnost 7R fúzovala v nedávné době 
s norskými fondy NREP, které většinově převzaly polskou společnost, která měla o projekt zájem. Nyní 
budou pokračovat jednání s novými vlastníky. Zástupci firmy zmínili, že severské země obecně jsou více 
orientované na environmentální hlediska, které by měl projekt splňovat. Velký důraz kladou na udržitelnost, 
ekologii apod. 
Podrobný zápis z jednání je součástí přílohy, která bude předána zastupitelům. 
 
2. Různé 
Členové výboru pozvou projektanta územní studie Ing. arch. Radka Bočka v nejbližším možném termínu. 
 
 
Termín příštího jednání: dle dohody 
 
 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 9. 11. 2023 

 
 
 

 


